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organitzat recetment un grup de muntanyisme, Desitgem tirí en
davant i prenguin part més persones, doncs és un esport molt sa 
i creador de molta amistat.

£1 club ping-pong de Sant Hilari, federat i emplaçat a la 
Cooperativa, funciona cada vegada millor, cosa que ens alegra a 
tots per lo bonic d aquest esport. També hi ha jugadors nue des
tacan, com l'Antoni García, en fiés, l'Àngel Ramon,...

Tan mateix hem d'apuntar sobre el club de Petanca, Varis 
Campionats "provincials" abonan el seu funcionament.

I també del tennis cal remarcar que el passat estiu es dis
puta un campionat en el club Villaret, on veierem la traça d'al
guns nois, com en Jordi Puig, l'Afcjustí Busquets, l'Antoni García, 
en Francesc Miralpeix, .... La final del Camoionat fou molt in
teressant. Se la disputaren entre en Francesc fliralpeix i l'An
toni García. Després d'una bona exhibició, triomfà en^Quico,/de 
la mateixa manera que podia guanyar en "García",

En quant a l'atletisme, el passat diumenge divuit de novem
bre, se celebrà el VII Cross Regional de Sant Hilari, organit—  
zat per la Penya Barcelonista "Secció Atlètica", En un matí molt 
fred, hi participaren moltes figures de la nostra regió, dispu
tant-se entre dúes modalitats, masculina i femenina, una gran 
quantitat de categories segons l'edat dels atletes. El cross dis- 
corregué pels terrenys del Poliesportiu.

En resum, aquesta és l'actualitat esportiva actual a Sant
Hilari.

salvador clos


